
3 psl.

4 psl. 5 psl.3 psl.

elektroniniu paštu 
anyksta@anyksta.lt arba reklama@anyksta.lt

Telefonai pasiteirauti: (8-381) 5-94-58;  
(8-686) 33036.

Skelbimus į laikraštį „Anykšta“, 
portalą anyksta.lt 
galite užsisakyti

75-ieji leidimo metai 2023 m. vasario 7 d., antradienis

šiupinys

LAIKRAŠTIS ANYKŠČIŲ KRAŠTO VISUOMENEI 11/9701

http://www.anyksta.lt

   

4 psl.

Ūkininkai surengė protestą dėl mažų pieno 
supirkimo kainų

Robertas AleksiejūnAs
robertas.a@anyksta.lt

Protestuodami dėl Lietu-
voje mažiausios iš ūkininkų 
superkamo žaliavinio pieno 
kainos Europos Sąjungoje, 
vasario 6 dieną Lietuvos ūki-
ninkai paskelbė akciją „Kas 
didesnis skrudžas: prekybi-
ninkas ar perdirbėjas?“ 

Prie šios akcijos prisijungė 
ir Anykščių rajono ūkininkai. 
Pasipiktinęs neadekavačio-
mis pieno supirkimo kaino-
mis Svėdasų seniūnijos Aule-
lių kaimo ūkininkas Arvydas 
Morkūnas visą šią savaitę nu-
sprendė pieną gyventojams 
dalyti nemokamai, kad jo 
nereikėtų išpilti 
laukuose.

Anykščių rajone yra 383 karvių laikytojai, pieno ūkių skaičius sparčiai mažėja. Svėdasų seniūnijos 
Aulelių kaimo ūkininkas Arvydas Morkūnas sakė, kad nuo vasario jam už parduodamą pieną su-
pirkėjas planuoja mažinti kainą iki 10 centų.

Varžybos su 
tūkstančiu 
šokėjų  

Tiltai. Kėdainiuose įgriuvus 
pagrindiniam miesto tiltui, apie 
tilto saugumą ėmė diskutuoti ir 
kavarskiečiai. Vienas gyven-
tojas pastebėjo, kad Kavarsko 
tiltas - tokios pat konstrukcijos 
kaip ir Kėdainiuose. Jis prisi-
minė, kad dėl tilto Kavarske 
rekonstrukcijos kalbos buvo 
prasidėjusios maždaug prieš 
dešimtmetį. Vienas prasčiau-
sios būklės tiltų Anykščių rajo-
ne yra tiltas per Šventosios upę, 
kuriuo pūškuoja Siaurukas.

Sutartis. Iki 2026 metų kovo 
mėnesio Anykščių miesto ke-
lius, gatvės, šaligatvius žiemos 
sezono metu ir toliau prižiūrės 
UAB „Ecoservice projektai“. 
Anykščių rajono savivaldybė su 
šia bendrove pasirašė 421 tūkst. 
80 Eur vertės sutartį, kurioje 
numatyta, kad bus prižiūrimi 
107 miesto keliai ir gatvės.

Veikla. Pramogų ir sporto 
centras „Kalita“ nuo šių metų 
vasario 3 dienos nebedirba dar-
bo dienomis ir lankytojų laukia 
tik savaitgaliais. Tokį sprendi-
mą Anykščių turizmo ir verslo 
informacijos centras priėmė dėl 
mažo klientų skaičiaus. Plačiau 
apie tai - kitoje „Anykštoje“.

Papuošimai. Vasario 6-ąją, 
pirmadienį, Anykščiuose pra-
dėti išmontuoti kalėdiniai pa-
puošimai. Anykščių rajono sa-
vivaldybė skelbė, kad šiemet 
šventiniai papuošimai spindės 
iki vasario 2 dienos, tačiau ka-
lėdinės dekoracijos po to dar 
džiugino beveik savaitę.

Susitikimas. Vasario 9 dieną, 
Anykščių rajono savivaldybės 
vadovai  dėl autobusų stoties 
susitiks su UAB „Autovelda“ 
atstovais. 

Kasmet vis 
didesnė biudžeto 
dalis 
pravalgoma

Ar reikia 
anykštėnams 
Tilto gatvės 
komplekso?

Romaldas GIŽINSKAS, 
anykštėnas, muzikos peda-
gogas: „Prabanga kaip Mas-
kvoje. 

„Kadenciją baigęs Anykščių rajono meras Kęstutis Tubis vakar duodamas Tarybos nario priesaiką 
neprašė Dievo pagalbos. Regis, jis vienintelis iš 25 naujos kadencijos Anykščių rajono tarybos narių 
pasirinko priesaikos variantą, kuriame nėra paskutinio sakinio: „Te padeda man Dievas“,- rašė 
www.anyksta.lt 2019-04-17. 

Kęstutis Tubis traukiasi iš Tarybos
Vidmantas ŠMIGELSKAS

vidmantas.s@anyksta.lt

Penktadienį, vasario 3-ąją, 
Vyriausioji rinkimų komisi-
ją (VRK) gavo Kęstučio Tu-
bio prašymą nutraukti jo, 
kaip Anykščių rajono tary-
bos nario, įgaliojimus. 

VRK Rinkimų organizavi-
mo skyriaus darbuotoja Ži-
vilė Verbylaitė „Anykštai“ 
sakė, kad jau šią savaitę K. 
Tubio, kaip Anykščių rajono 
Tarybos nario, įgaliojimai 
bus nutraukti.
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Transportas. Rengiantis lie-
pos 11-12 dienomis Lietuvoje 
vyksiančiam NATO šalių vado-
vų susitikimui, Policijos depar-
tamentas įsigijo 12 transporto 
priemonių, pirmadienį pranešė 
Vidaus reikalų ministerija. Ren-
ginio metu Lietuvos policija už-
tikrins oficialių svečių kortežų 
palydą, sklandų nestabdomą ju-
dėjimą keliuose ir jų saugumą. 
Policija viešojo pirkimo būdu 
įsigijo 12 transporto priemonių 
„BMW 530d xDrive" už 666,6 
tūkstančius eurų su PVM. Anot 
ministerijos, tai nėra vienkar-
tinė investicija – po renginio 
transporto priemonės ir toliau 
bus naudojamos policijos vei-
kloje.

Ryšiai. Dėl nuslėptų buvusių 
ryšių su sovietiniu saugumu pir-
madienį iš savivaldos rinkimų 
pašalintas politinio komiteto 
„Ištikimi Klaipėdai“ kandida-
tas Algimantas Petras Žičkus. 
Vyriausioji rinkimų komisija 
(VRK) jį jau buvo registravusi 
kandidatu, tačiau penktadienį 
iš Lietuvos gyventojų genocido 
ir rezistencijos tyrimo centro 
(LGGRTC) gavo informaciją, 
kad A. P. Žičkus nenurodė slap-
ta bendradarbiavęs su buvusios 
Sovietų Sąjungos specialiosio-
mis tarnybomis. Rinkimų ko-
deksas numato, kad kandidatai 
privalo pranešti rinkėjams apie 
tokį savo biografijos faktą. To 
nepadariusieji negali kandida-
tuoti.

Laivyba. Ruošiantis laivybai 
pritaikyti Nemuną nuo sienos 
su Baltarusija iki Kuršių ma-
rių, Kauno mariose planuojama 
statyti šliuzą, kuriuo laivai būtų 
perkeliami per hidroelektrinę. 
Statinys dėl jo vertės – iki 70 
mln. eurų – turėtų būti pripa-
žintas valstybei svarbiu objek-
tu. Vidaus vandens kelių direk-
cija (VVKD) konsultuojasi su 
rinka, kad tinkamai pasirengtų 
šliuzo projektavimui ir povei-
kio aplinkai vertinimui. Tai – 
pradinė projekto stadija, sako 
direkcijos vadovas Vladimiras 
Vinokurovas. Anot jo, vieta 
šliuzo statyboms buvo paruošta 
dar sovietmečiu, tačiau statyti 
jį atsisakyta esą taupant lėšas. 
Šliuzas geriausiu atveju galėtų 
būti pastatytas 2030 metais. 

Lėšos. Finansų ministrė sako, 
jog Lietuvos komerciniai bankai 
šiemet galėtų gauti apie 1 mlrd. 
eurų pelno, kai įprastai jis būna 
apie 300-400 mln. eurų, todėl, 
pasak Gintarės Skaistės, bus 
svarstoma galimybė tokį dis-
balansą išspręsti fiskalinėmis 
priemonėmis, pavyzdžiui, įvesti 
solidarumo įnašą, o papildomos 
valstybės pajamos galėtų būti 
skiriamos krašto apsaugai. 

-Bns

Apžiūra.Vasario 3 dieną, 
penktadienį, Anykščių seniūni-

jos Kuniškių kaime ugniagesiai 
apžiūrėjo alytnamio tipo namą, 
bet degimo požymių nerado.

Gaisras. Vasario 5 dieną, 

sekmadienį, Svėdasuose, Vil-
niaus g., gyvenamjame name 
lengvai uždūmintos patalpos, 
buvo užkaitęs kaminas ir grin-

dys šalia krosnies. Degimo 
požymių nebuvo, suodžiai 
kamine užgeso iki ugniagesių 
atvykimo.

Mokiniai rinko pinigus parafinui
Anykščių Antano Baranausko pagrindinės mokyklos mo-

kiniai ir jų tėveliai surinko 537 eurus ir 70 centų, už kuriuos 
bus perkamas parafinas apkasų žvakių gamybai. Anykštė-
nų gaminamos žvakės vežamos į Ukrainos frontą. 

A. Baranausko pagrindinėje 
mokykloje mokosi ukrainiečiai 
vaikai. Šioje mokykloje per tech-
nologijų pamokas ir ukrainiečiai, 
ir lietuviai lieja apkasų žvakes. 
Pagrindinė žvakių gamyba, ku-
rią koordinuoja Anykščių garbės 
ambasadorius Ukrainoje Virgi-

nijus Strolia, vyksta buvusiame 
Anykščių profesinės mokyklos 
bendrabutyje, kur darbą entuzi-
astingai atlieka ukrainietės.

Aukų A. Baranausko pagrin-
dinėje mokykloje rinkimą koor-
dinavo Anykščių rajono tarybos 
narė, lietuvių kalbos mokytoja 

Dangira Nefienė: „Norisi tikė-
ti, kad prisidedame, padedame 
Ukrainai. Anykštėnai gerano-
riškai reagavo į rinkliavą, nešė 
ne tik pinigus, bet ir parafiną, 
vašką. Smagu, kad prisidedame, 
bet liūdna matant, kaip žvakutes 
lieja vaikai, kurių tėvai fronte.“

Apkasų žvakes anykštėnai 
vadina „Pergalės žvakutėmis“. 
Dėžutes, į kurias dedamos žva-
kutės, iliustruoja ukrainiečiai 
vaikai. Į dėžutes, kartu su žva-

kėmis įdedama ir vilnonių koji-
nių. Į frontą jau išsiųsta per 3000 
anykštėnų pagamintų „Pergalės 
žvakučių“. Jas kariai naudoja 
maisto gamybai, drabužių džio-
vinimui ir net patalpų šildymui.

Pasak V. Strolios Anykščiuo-
se būtų galima gaminti gerokai 
daugiau žvakių nei iki šiol, tačiau 
trūksta lėšų parafinui. Jis bando 
prašyti paramos verslininkų bei 
visų anykštėnų. Banke šiai akcijai 
yra atidaryta ir speciali sąskaita.    

Vidmantas ŠMIGELSKAS
vidmantas.s@anyksta.lt

Kranto gatvėje vėl bus atidaryta kavinė
Anykščiuose, Kranto ga-

tvėje, planuojama statyti 
naują kavinę, skelbia Anykš-
čių rajono savivaldybė.

Naujos viešojo maitinimo įs-
taigos statytojas – mažoji ben-
drija „Kidi“, kurios vadovas 
yra Vytautas Romeika. 

Kavinę planuojama staty-
ti 0,1981 ha ploto rekreacinės 
paskirties žemės sklype, Kran-
to gatvėje 2A. Ją numatoma 
įrengti iš trijų modulinių na-
melių, kurie bus transportuoti 
į sklypą pilnai sukomplektuoti 
ir sumontuoti ant sraigtinių po-
lių. Nuo upės pusės prie pastato 
numatyta įrengti dengtą terasą-
galeriją, panaudojant medžio ir 
metalo konstrukcijas. 

Planuojama, kad naujoji ka-
vinė vienu metu talpins iki 24 
lankytojų, bus su atvira virtu-
vės baro zona. Lankytojams 
numatoma tiekti pašildytus 
pusfabrikačius, desertus, 

kavą, arbatą, alkoholinius gė-
rimus. 

Šiltuoju metų laiku lanky-
tojus numatoma aptarnauti ir 
dengtoje terasoje, kurioje būtų 
44 vietos. Kavinės pastatą pro-
jektuoja mažoji bendrija „Prei-

sų projektai“.
Automagistralėje Kaunas–Za-

rasai, ties Staškūniškio kaimu, 
V. Romeika pernai rekonstruo-
toje arklių pašto stotyje atidarė 
viešojo maitinimo įstaigą. Šalia 
jos verslininkas taip pat atidarė 

laisvalaikio ir turizmo prekių 
parduotuvę.

Priminsime, kad prieš dau-
gelį metų Kranto gatvėje veikė 
kavinė „Krantas“. Tuo metu ji 
priklausė anykštėnams Razmis-
lavičiams.

Planuojamos statyti kavinės vizualizacija.

Robertas AleksiejūnAs
robertas.a@anyksta.lt

Vasario pradžioje – vos vienas gripo atvejis
Gripo, ūminių viršutinių kvėpavimo takų infekcijos 

(ŪVKTI) ir COVID-19 atvejų Anykščių rajono savivaldy-
bėje nedaugėja – pirmąją vasario savaitę rajone fiksuotas 
vienas gripo atvejis ir septyni susirgimai „korona“.

Taip pat pirmąją vasario sa-
vaitę rajone yra registruoti 145 
ūminių viršutinių kvėpavimo 
takų infekcijų atvejai.

„Suminis rodiklis gripo, ūmi-
nių viršutinių kvėpavimo takų 
infekcijų ir COVID-19 atvejų 
100 tūkst. gyventojų per savaitę 
yra 656,06, – sakė Anykščių ra-
jono savivaldybės visuomenės 
sveikatos biuro direktorė Lina 
Pagalienė, – Primenu, kad vado-
vaujantis Gripo ir (ar) COVID-
19 ligos epidemijos skelbimo ir 
atšaukimo tvarkos aprašu, pa-
tvirtintu Lietuvos Respublikos 
sveikatos apsaugos ministro 
įsakymu, gripo ir (ar) COVID-
19 ligos epidemiją savivaldybė-
je rekomenduojama skelbti, kai 

pagal gripo, COVID-19 ligos ir 
ŪVKTI epidemiologinės prie-
žiūros ir kitus duomenis, toje 
savivaldybėje suminis serga-
mumo gripu, COVID-19 ligos 
ir ūminių viršutinių kvėpavimo 
takų infekcijų rodiklis viršija 1 
500 atvejų 100 tūkst. gyventojų 
per savaitę.“

Pasak L. Pagalienės, stebint 
šių metų sergamumo statisti-
nius duomenis, matyti, ŪVK-
TI, COVID-19 atvejų daugiau-
siai diagnozuota pirmąją sausio 
savaitę, o paskutiniąją sausio 
savaitę – mažiausiai.

„Lyginant su paskutiniąja 
sausio savaite, vasario pirmąją 
savaitę stebimas ūminių viršu-
tinių kvėpavimo takų infekcijų 

ir COVID-19 atvejų didėjimas: 
ūminių viršutinių kvėpavimo 
takų infekcijų – nuo 105 iki 145 
atvejų, COVID-19 – nuo 5 iki 7 

atvejų. Gripo atvejų abiem sa-
vaitėmis registruota po 1 atve-
jį“, – teigė L. Pagalienė.

-AnYkŠTA

Anykščių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro direk-
torė Lina Pagalienė sakė, kad gripo, ūminių viršutinių kvėpavi-
mo takų infekcijų, COVID-19 atvejų daugiausiai diagnozuota 
pirmąją sausio savaitę.



SITUACIJA 2023 m. vasario 7 d.

komentarai

Laikraščio „Anykšta“ bei žurnalo „Aukštaitiškas formatas“ prenumerata priimama 
„Anykštos“ redakcijoje (Vilniaus g. 29, Anykščiai), visuose Lietuvos pašto skyriuose ar 
per Mobilųjį laiškanešį (jį galima išsikviesti telefonu - 8 700 55 400). Taip pat prenumeratą 
galima užsisakyti portale www.anyksta.lt (telefonas pasiteirauti 8 686 33 036) bei prenu-
merata.lt.  Prenumerata priimama ir visuose Anykščių rajono Perlo terminaluose.

Ar reikia anykštėnams Tilto gatvės komplekso?
Daugiau nei prieš metus pristatytas Tilto gatvės komplek-

sas vis dar kelia diskusijų: vienus projektas džiugina, kitus 
piktina, tretieji laukia, kas tame komplekse turi atsirasti.

„Anykšta“ teiravosi: ar Tilto gatvės kompleksas turi įta-
kos jūsų gyvenimo kokybei? Ar gerai, kad jis atsirado, ar 
toks kompleksas Anykščiams reikalingas?

Milijonai galėjo 
būti panaudoti 
kitur

 

Juozas RATAUTAS, 
anykštėnas:

„Statybos yra vienas da-
lykas, o veikla – visai kitas. 
Tokia brangi statyba neturėjo 
prasmės. Matome, kad veikla 
yra pritraukta, visuomeninės 
organizacijos įkurdintos ir 
joms dar skiriamos dotaci-
jos projektams – o iš tikrųjų 
baldams supirkti –  tam nėra 
pagrindo biudžeto pinigus 
skirti.

Sakyčiau, tai – toks dirbti-
nis projektas, pritrauktas. Ži-
noma, gal reikėjo Europos Są-

jungos pinigus panaudoti, bet 
ir biudžeto pinigų yra daug 
pridėta. Gal toks, gal ne toks 
projektas turėjo būti, bet aš 
nemanau, kad tai buvo svar-
biausias projektas Anykščiuo-
se, kuris turėjo būti statomas. 

Matome centrinę aikštę, ko-
kia ji apleista yra – plytelės 
iškilotos, projektas nuo 1982 
metų nekeistas, nerenovuotas. 
Štai čia turi būti didžiausias 
dėmesys. Taip pat turime se-
namiestį, kuris turi paveldo 
vertę, o jo būklė yra apverk-
tina. 

Tai yra prioriteto reikalas, 
o mano nuomone, šiuo atveju 
pasirinktas ne toks prioritetas, 
yra svarbesnių dalykų, nuo 
kurių reikėjo ir nuo kurių rei-
kia pradėti. Išleido didžiulius 
pinigus, o dabar galvoja, ko-
kiems reikalams panaudoti.

Žinoma, ten yra sutvarky-
ta, yra kur praleisti laiką, tik 
klausimas kyla, kodėl būtent 
tam kampe padaryta, kodėl ne 
kita gatvė? Štai tokie klausi-
mai kyla, nes pagrindinė trau-
ka yra centras, kuris atrodo 
prastai. Galėjo tuos milijonus 

panaudoti žymiai efektyviau, 
kurie būtų turėję didesnę kul-
tūrinę pridėtinę vertę.“

Prabanga – kaip 
Maskvoje

 

Romaldas GIŽINSKAS, 
anykštėnas, muzikos pedago-
gas:

„Tvarka visada turi būti. 
Bet ne prabanga. Ji dabar kaip 
Maskvoj. Čia – prabanga – o 
toliau šiukšlynai ir kemsynai. 
Neturi išsiskirti tik kai kurie 
plotai.

Kai kurie dalykai Anykš-
čiuose lenda į akis. Vienas da-
lykas – Žvejų gatvė. Prabanga. 
Ir lenda šitie dalykai: paly-
ginkite – Kvarco gatvėje nėra 
elementarių dalykų, nesaugu, 
neįmanoma praeiti. Janonio, 
Kolūkiečių gatvėse nėra šali-
gatvių. Pasakykite, kokie žmo-
nės rajono Taryboje, rajono 
meras, vicemeras, darė tokius 
dalykus ir nieko nesugebėjo… 

Aš aiškinausi dėl Žvejų gatvės 
– kodėl atsirado pinigų, kodėl 
Susisiekimo ministerija skyrė. 
Tačiau čia – jau kita tema. 

Lenda viena uodega. Buvo 
praeitą kadenciją meras-poli-
cininkas. Jis vieną gerą daly-
ką buvo padaręs – korupcijos 
židinį architektūros skyriuje 
buvo užkabinęs. Visi šitie da-
lykai be architektūros sky-
riaus nevyksta. Net savo laiku 
liberalai buvo susipykę dėl 
šitą dalykų. O dabar valdžioje 
konservatoriai ir socialdemo-
kratai, kurie taip pat tarnauja 
konservatoriams. Tai patys pa-
galvokite…“

 

Gyvybė įsižiebs
 

Kazimieras JAKUTIS, 
verslininkas, bardas:

„Viskas labai gerai, gražu, 
vyksta koncertai, šviečia žibu-
riai. Esu ten du kartus buvęs 
koncertuose, manau, gyvybė 
ten įsižiebs. Nes pastatus pa-

statyti yra lengva, o gyvybę 
įpūsti nėra taip paprasta. Bet 
ten jau kažkas vyksta, o tai yra 
penkiasdešimt kartų geriau, nei 
kad būtų koks tūlas verslinin-
kas nugriovęs namukus ir pa-
statęs kokį baisų mūrą ant upės 
kranto.“

 

Pokyčiai 
džiugina

 

Nijolė PRANCKEVIČIE-
NĖ, Anykščių rajono savival-
dybės švietimo skyriaus vyr. 
specialistė:

„Man gražu, tokie projektai 
džiugina. Modernu, o tuo pa-
čiu išlaikyta ir ankstesnė dva-
sia. Man džiugu, aš ten svečius 
nusivedu pavaikščioti ir pabūti. 
Džiaugiuosi tokiais pokyčiais.

Esu dalyvavusi ir renginiuo-
se, Meno mokyklos koncertuo-
se, einame ten pasivaikščioti. 
Smagu, reikia tokiais pokyčiais 
džiaugtis.“

-AnYkŠTA

Kęstutis Tubis traukiasi iš Tarybos
(Atkelta iš 1 psl.)

VRK darbuotoja Ž. Verbylai-
tė „Anykštai“ vakar dėstė, kad 
kol kas nėra nuspręsta, kokiu 
pagrindu bus nutraukti K. Tu-
bio įgaliojimai - ar dėl jo paties 
prašymo, ar dėl pranešimo, kad 
Tarybos narys yra nuteistas.

„Kovo 5 dienos rinkimuose 
jis galės dalyvauti, nurodyda-
mas, kad yra nuteistas. O šios 
kadencijos mandatas jam bus 
atimtas, nes rinkėjai nežinojo, 
kad jis bus nuteistas“, - aiškino 
VRK darbuotoja.

Ž. Verbylaitė kalbėjo, kad K. 
Tubis tiek iš mero, tiek savival-
dybės Tarybos rinkiminės kam-
panijos nebus pašalintas. Pasak 
VRK darbuotojos, paskutinis 
12 dienų pašalinimo iš kandi-

datų į merus ar savivaldybių 
tarybos narius terminas galioja 
tik tiems asmenims, kurie pa-
teikė neteisingus duomenis. O 
K. Tubis, pasak VRK darbuo-
tojos, pateikdamas pareiškinius 
dokumentus negalėjo juose įra-
šyti, kad yra teistas, nes duome-
nų pateikimo metu jis nuteistas 
nebuvo. 

Priminsime, jog vasario 2 
dieną Panevėžio apygardos 
teismas K. Tubį pripažino kal-
tu dėl prekybos poveikiu. Jam 
skirta 9 tūkst. 900 eurų bau-
da bei baudžiamojo poveikio 
priemonė – 1 tūkst. eurų, kaip 
jo padarytos nusikalstamos vei-
kos rezultato, konfiskavimas. 
Jam taip pat atimta teisė 4 metus 
dirbti valstybės tarnyboje.

Pastaroji baudžiamoji prie-

monė kelia diskusijas. 
VRK Rinkimų organizavimo 

skyriaus darbuotoja Ž. Verbylai-
tė „Anykštai“ sakė, jog jeigu K. 
Tubis bus išrinktas rajono meru 
jis greičiausiai negalės eiti šių 
pareigų. Tačiau, iš „Anykštos“ 
žurnalisto išgirdusi, kad pats 
K. Tubis teigia išsiaiškinęs, jog 
galės dirbti meru, VRK atstovė 
savo teiginiu suabejojo, ir sakė, 
kad matyt šis klausimas nėra 
toks jau paprastas ir galimai ji 
daro skubotas išvadas.  

K. Tubis „Anykštai“ tvirti-
no, kad mero pareigybė nėra 
priskiriama valstybės tarnau-
tojų kategorijai, todėl jis jeigu 
bus išrinktas, galės dirbti meru. 
,,Gavau pakankamai teisinių 
konsultacijų. Nėra teisinės 
normos, kuri man uždraustų“, 

– apie galimybes būti Anykš-
čių rajono savivaldybės meru 
praėjusį sekmadienį kalbėjo K. 
Tubis.

Jis ,,Anykštai“ sakė, kad 
teismo skirtą 9 tūkst. 900 eurų 
baudą jau sumokėjo, tačiau yra 
įsitikinęs, kad nusikalstamos 
veikos nepadarė ir Lietuvos 
aukščiausiajam teismui rašys 
kasacinį skundą.

,,Aš rūpinausi visais, kurie į 
mane kreipdavosi, rūpinausi, 
kad sprendimai būtų priimti 
kiek galima greičiau. Jokių aš 
tam žmogui sąlygui nesudariau, 
bet jis naktį bandė aukoti komi-
tetui“, - apie Rimvydo Kugio 
epizodą, dėl kurio antrosios 
instancijos teisme buvo pripa-
žintas kaltu, dėstė K. Tubis.

Panevėžio apygardos teismas 

K. Tubį pripažino kaltu reika-
lavus finansinės paramos jo 
paties įkurtam visuomeniniam 
rinkimų komitetui, besiruošian-
čiam 2019-ųjų metų savivaldy-
bių merų ir tarybų rinkimams.

Nustatyta, kad K. Tubis 2018 
metų pabaigoje Anykščių vers-
lininkui Rimvydui Kugiui pa-
žadėjo paveikti savivaldybės 
darbuotojus, kad šie skubos 
tvarka sudarytų galimybę jo 
atstovaujamai bendrovei išsi-
nuomoti žemės sklypą bei gauti 
leidimus vykdyti jame versli-
ninko pageidaujamo aukštingu-
mo statybas. Už tai bendrovės 
atstovas surado asmenį, kurio 
vardu į K. Tubio vadovaujamo 
rinkimų komiteto sąskaitą kaip 
auka buvo pervestas 1 tūkst. 
eurų.
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Kasmet vis didesnė biudžeto dalis pravalgoma
Vasario 2 dieną, ketvirtadienį, į 51-ąjį posėdį susirinku-

si Anykščių rajono taryba patvirtino 2023 metų Anykščių 
rajono savivaldybės biudžetą. Šiemet jis siekia 45 mln. 200 
tūkst. 400 Eur. 

Palyginti, 2022-aisiais metais patvirtintas savivaldybės 
biudžetas siekė 39 mln. 384 tūkst. 800 Eur.

Biudžeto projektą pristačiusi 
Anykščių rajono savivaldybės 
administracijos direktorė Li-
gita Kuliešaitė informavo, kad 
dėl biudžeto buvo gauti dviejų 
Anykščių rajono tarybos narių 
pasiūlymai.

Demokratų sąjungos „Vardan 
Lietuvos“ atstovas Dominykas 
Tutkus siūlė 20 tūkst. Eur skirti 
Anykščių kapinių skaitmeniza-
vimui. Administracijos direk-
torė L. Kuliešaitė informavo, 
kad į šį pasiūlymą nebuvo atsi-
žvelgta.

„Norint pradėti skaitmeniza-
vimą, pirmiausiai reikia atlikti 
kapinių inventorizavimo pro-
cesą, o tam reikia atlikti geo-
dezinius matavimus. Šiandien 
mes turime apie 200 kapinių, 
iš kurių 70 yra inventorizuotos. 
Baigus inventorizavimą, būtų 
galima skirti pinigus ir kapinių 
skaitmenizavimui, dėl to į šį pa-
siūlymą nebuvo atsižvelgta“,- 
sakė L. Kuliešaitė.

Nuo visuomeninio rinkimų 
komiteto „Kęstučio Tubio są-
rašas „Anykščių krašto labui“ 

išrinktas Anykščių rajono tary-
bos narys Audronius Gališanka 
siūlė 17 tūkst. 500 Eur skirti 
Anykščių miesto parko pro-
jekto konkursui ir tokią pačią 
sumą skirti Anykščių miesto 
autobusų stoties teritorijos pro-
jekto konkursui pradėti.

„Į siūlymus atsižvelgta iš 
dalies. Miesto parko projekto 
konkursui skirta 10 tūkst. Eur. 
Į pasiūlymą dėl autobusų sto-
ties neatsižvelgta, kadangi, kol 
kas vyksta darbo grupės veikla 
ir vertinama galimybių studija, 
tad prie šio klausimo bus ga-
lima grįžti turint bent prelimi-
narius sprendimo variantus“, 
- sakė L. Kuliešaitė.

Kalbėdama apie patį 2023 
metų savivaldybės biudžetą, 
administracijos direktorė L. Ku-
liešaitė akcentavo, kad biudžeto 
pajamos, palyginti su 2022 metų 
biudžeto pajamomis, didėja 14 
proc., t.y. beveik 6 mln. Eur. 
Gyventojų pajamų mokesčio, 
lyginant su 2022 metais, šiemet 
planuojama gauti 16 proc. dau-
giau – apie 3,2 mln. Eur.

Biudžeto projektas pateiktas 
be paskolų. Administracijos di-
rektorė L. Kuliešaitė tikino, kad 
metų eigoje skolintis neplanuo-
jama. Taip pat planuojama grą-
žinti paimtas paskolas, kurių 
bendra grąžintina suma metams 
sudaro 378 tūkst. Eur.

Pasak L. Kuliešaitės, biu-
džetinių įstaigų lėšų poreikis 
nuo turimų lėšų šiemet skyrėsi 
net 6,6 mln. Eur: „Perkeliamos 
lėšos, kiek daugiau nei 5 mln. 
Eur, iš 2022 metų, įskaitant ir 
viršplanines pajamas, padėjo 
subalansuoti biudžetą ir lėšas 
paskirstyti taip, kad nebūtų trū-
kumų socialinėms pašalpoms 
ar vežimams.“

Anykščių rajono tarybos na-
riui A. Gališankai pasirodė keis-
ta, kad į jo pateiktus pasiūlymus 
dėl 2023 metų savivaldybės biu-
džeto buvo atsižvelgta iš dalies 
ir tai konstatuota kaip faktas.

„Aš suprantu, jei pasiūlymai 
buvo pateikti laiku, nurodytos 
konkrečios programų priemo-
nės, manau, kad dėl to turėtų 
balsuodama spręsti Taryba. Ar 
čia Taryba dar kažką gali, ar čia 
viską sprendžia administracija? 
Kam tada reikalinga Taryba, 
jeigu jūs viską nusprendėte, 
sudėliojote ir viskas taip turi 
būti?“ - klausė A. Gališanka.

Kolegai antrino ir Anykščių 
rajono tarybos narys Kęstutis 

Tubis: „Tarybos nariai siūlo ir 
tada reikia balsuoti Tarybai. O 
šioje kadencijoje jau taip išėjo, 
kad administracija yra aukščiau 
už Tarybą, o Taryba tiesiog pa-
kelia rankas pagal tai, kaip su-
tarta valdančioje daugumoje ir 
nuo mūsų jau niekas nepriklau-
so.“

Anykščių rajono tarybos na-
rys A. Gališanka stebėjosi, kad 
šiemet, kai su visomis dotaci-
jomis, Anykščių rajono savi-
valdybės biudžetas sieks apie 
50 mln. Eur, savivaldybė yra 
numačiusi įgyvendinti tik tris 
projektus.

„360 tūkst. Eur skiriama teri-
torijai sutvarkyti aplink Anykš-
čių koplyčią. Meras minėjo, 
kad bus remontuojama Troškū-
nų gatvė, bet dar neaiški Kelių 
direkcijos pozicija. Minerali-
nio vandens biuvetės projektas 
miesto parke - nežinau, ar tai 
galima vadinti dideliu, ar bran-
giu projektu. Apskritai, biu-
džeto lėšos netaupomos, per-
kamos brangios konsultacinės 
paslaugos, kurias galėtų atlikti 
savivaldybės specialistai. Vėlgi 
keista, kad per metus nebuvo 
nei vieno vežėjo priemiestinių 
maršrutų patikrinimo, su tiks-
lu optimizuoti maršrutus. Gal, 
pavyzdžiui, autobusai važiuoja 
tušti? Galima tai pavadinti pra-
valgymo biudžetu, bet kažko-

kio proveržio ar kokių idėjų ne-
generuojama. Balsuosiu prieš“, 
- kalbėjo A. Gališanka.

Su A. Gališanka nenorėjo 
sutikti Anykščių rajono meras 
Sigutis Obelevičius:„Anykščiai 
yra viena iš savivaldybių Lie-
tuvoje, kuri labiausiai taupo. 
Šitame biudžete nenumatyta 
jokio skolinimosi. O kad kas-
met vis didesnė biudžeto dalis 
yra pravalgoma – tai faktas, nes 
centrinė valdžia yra labai gera 
žmonėms ir kasmet didėja so-
cialinėms paslaugoms skirtas 
finansavimas. Švietimas ir so-
cialinė sfera suvalgo apie 70 
proc. biudžeto ir viskam kitam 
lieka labai nedaug.“

Anykščių rajono mero pa-
vaduotojas Dainius Žiogelis, 
apžvelgdamas 2023 metų savi-
valdybės biudžetą, konstatavo, 
kad jis yra per mažas.

„Tokių apimčių projektų, 
ypač infrastruktūrinių, nebe-
galime daryti. Nes socialinėms 
reikmėms lėšų reikia keturis 
kartus, švietimui – du kartus 
daugiau, tai visiems kitiems 
darbams neužtenka“, - pastebė-
jo D. Žiogelis.

Už pateiktą savivaldybės biu-
džeto projektą balsavo 18 Anykš-
čių rajono tarybos narių, 2 balsa-
vo prieš, vienas susilaikė.

-AnYkŠTA

Ūkininkai surengė protestą dėl mažų pieno supirkimo kainų

Supirkimo kaina gali 
mažėti iki 10 ct
 
Aulelių kaimo ūkininkas A. 

Morkūnas savo ūkyje laiko 22 
karves. Pieną iš ūkininko su-
perka UAB „Salva“. Iki šiol už 
kilogramą pieno bendrovė A. 
Morkūnui mokėjo 36 centus.

„Iki sausio pieno supirkimo 
kaina buvo pakenčiama. Buvo 
galima dirbti. Nuo sausio už 
superkamą pieną bendrovė 
pradėjo mokėti 31 centą už 
kilogramą. O kokia bus pieno 
supirkimo kaina vasarį, supir-
kėjas nepasako. Aišku tik tiek, 
kad pieno supirkimo kaina ma-
žės 8 arba 10-čia centų“, - sakė 
A. Morkūnas.

Dalį pieno išpils į 
kanalizaciją
 
Nusprendęs jungtis prie ūki-

ninkų protesto, ūkininkas A. 
Morkūnas pirmadienį nemoka-
mai planavo išdalyti maždaug 
400 litrų pieno.

„Nežinau, kiek bus norinčių-
jų, bet likęs pienas aišku kur 
važiuos. Į kanalizaciją“, - ka-
tegoriškai nusiteikęs buvo ūki-
ninkas A. Morkūnas.

Pasiteiravus, kad galbūt pieną 

būtų galima padovanoti, pavyz-
džiui, gyvūnų globos namams 
ar kokiai kitai organizacijai, 
ūkininkas A. Morkūnas sakė, 
kad tai padarytų mielu noru.

„Jeigu turėčiau tiek laiko, jėgų 
ir sveikatos... Aš atiduodu pie-
ną, tegul kažkas suorganizuoja, 
aš prisidedu prie to. Bet man už 
savaitės jau 60 metų. Man jau 
sunku bidonus tampyti. Aš dar 
žiūriu, kaip prižiūrėti ūkį, laiku 
pašerti gyvulius. Aišku, karvių 
rankomis melžti nereikia, bet 
kiekvieną dieną reikia ištampy-
ti po du-tris ritinius pašarų“, - 
kalbėjo A. Morkūnas.

Galvoja atsisakyti pieno ūkio
 
Nors pieno supirkimo kainos 

mažinamos, tačiau parduotuvė-
se pieno produktų kainos kyla 
kaip ant mielių. Tą patvirtino ir 
ūkininkas A. Morkūnas.

„Važiavau iš Utenos, atvažia-
vau į Užpalių parduotuvę, sakau 
nusipirksiu jogurto. Įeinu į par-
duotuvę, o ten jogurtas kainuoja 
2,20 Eur“, - pieno produktų kai-
nomis stebėjosi pieno ūkio savi-
ninkas A. Morkūnas.

Sausį Anykščiuose lankėsi že-
mės ūkio viceministras. Gal tuo-
met rajono ūkininkams reikėjo 
išsakyti savo nepasitenkinimą 

dėl pieno supirkimo kainų ir 
apskritai žemės ūkio politiką.

„Nėra kada į tokius susirinki-
mus vaikščioti. Keliamės ryte 
5-6 valandą, einame pas gyvu-
lius vėl 16 valandą. Aš negaliu 
niekur iš ūkio ištrūkti“, - kalbė-
jo ūkininkas A. Morkūnas.

Ūkininkas A. Morkūnas pri-
sipažino, kad mažinamos pieno 
supirkimo kainos verčia galvoti 
apie ir pieno ūkio atsisakymą.

 
Protestuos prie 
„Rokiškio sūrio“ gamyklos
 
Lietuvos ūkininkų sąjungos 

Anykščių skyriaus pirminin-
kas Žilvinas Augustinavičius 
„Anykštai“ sakė, kad dėl pieno 
supirkimo kainų protestuos ir 
daugiau rajono ūkininkų.

„Taip, prisijungsime prie tos 
akcijos. Pats asmeniškai pir-
madienį šioje akcijoje negaliu 
dalyvauti, bet, manau, kad da-
lis ūkininkų vyks protestuoti į 
Rokiškį, prie „Rokiškio sūrio“ 
gamyklos. Kiek rajono ūki-
ninkų dalyvaus šioje akcijoje, 
tikrai negaliu pasakyti, nes to-
kios kaip ir registracijos nėra“, 
- sakė Ž. Augustinavičius.

Lietuvos ūkininkų sąjungos 
Anykščių skyriaus pirmininkas 
Ž. Augustinavičius sakė pa-

laikantis ūkininkų protestą dėl 
žemų pieno supirkimo kainų. 
Priminus, kad sausį, kai Anykš-
čiuose lankėsi žemės ūkio vice-
ministras Egidijus Giedraitis, 
apie šią problemą niekas net 
neprasitarė, Ž. Augustinavičius 
kalbėjo: „Ne, tuomet dar tikrai 
tokių žinių apie tai nebuvo. Dėl 
to ir nebuvo apie tai kalbos.“

 
Pieno ūkių mažėja
 
Anykščių rajono savivaldy-

bės Žemės ūkio skyriaus duo-
menimis, Anykščių rajone yra 
383 karvių laikytojai, jų ūkiuo-
se mūkia 3 tūkst. 400 karvių.

Žemės ūkio skyriaus vedėjas 
Virmantas Velikonis „Anykštai“ 
sakė, kad pieno ūkių skaičius 
rajone mažėja „geometrinėmis 
progresijomis“, o likusiems 
ateityje bus sunku išsilaikyti.

„Kiek matau, tie ūkininkai, 
kurie laiko po 20-30 karvių, jie 
jau nebeplanuoja jų moderni-
zuoti“, - pastebėjo V. Velikonis.

 Nebe pirmas protestas
 
Protestą dėl pieno supirkimo 

kainų rengia žemdirbių organi-
zacinis štabas.

„Ūkininke, jei manai, kad 
tavęs netenkina Lietuvoje ma-

žiausia iš ūkininkų superkamo 
žaliavinio pieno kaina Europos 
Sąjungoje, didžiausios pieno ir 
jo produktų kainos vartotojams, 
prekybininkų ir perdirbėjų ne-
valdomas noras grobti, (…) jei 
pasisakai už sąžiningą pridėti-
nės vertės pasiskirstymą mais-
to grandinėje, teisingas maisto 
kainas vartotojams, ūkių išli-
kimą, pirmadienį prisidėk prie 
žemdirbių protesto akcijos“, – 
teigiama anonse.

Žemdirbių organizacinio štabo 
išplatintame pranešime nurodo-
ma, kad reikalaujama „įvykdyti 
realias trišales derybas tarp ūki-
ninkų, perdirbėjų ir prekybinin-
kų, nustoti šantažuoti Lietuvos 
valstybę nuolat mažinant kainas 
bei siekiama atkreipti visuomenės 
dėmesį į neteisingą kainos pasis-
kirstymą maisto grandinėje“.

Protestuodami prieš mo-
kesčius ir visuomenės požiūrį 
į žemdirbius ūkininkai savo 
laukuose žalius kryžius statė ir 
2019-aisiais. 2020 metais maž-
daug 90 Anykščių rajono ūki-
ninkų su traktoriais išvažiavo 
į Anykščių miesto gatves. Jie 
kartu su šalies ūkininkais reiš-
kė protestą dėl mokesčių žemės 
ūkiui didėjimo, reikalavo dera-
mos pagarbos Lietuvos kaimui 
ir žemdirbiams.
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Varžybos su tūkstančiu šokėjų  
Vasario 4-5 dienomis Anykščiuose, „Nykščio namuose“ vyko renginys  „LT mini Cup 

2023“. 
Čempionatas į Anykščius pritraukė virš 1000 šokėjų iš Lietuvos ir užsienio. Solo, duetai, 

komandiniai šokiai – kiekvienas buvo pasirinkęs varžybas pagal savo amžių, stilių ir po-
mėgius. Renginio organizatorius – anykštėnas, šokėjas, daugybės renginių organizatorius 
Mindaugas Lekauskas. 

Iš vakaro – į šokių 
seminarus 
 
Vasario 3 dieną „Nykščio 

namų“ sporto salėje dalyviams 
vyko nemokami praktiniai šo-
kių seminarai, vadinamieji 
„workshop‘ai“, kuriuos vedė 
aukšto lygio šokėjai Edgaras 
Kerpė (Lietuva), ,,Funky U“ 
(Lietuva), Dice (Prancūzija), 
Dags (Latvija), Indrė Ivanaus-
kytė (Lietuva), Alexei Zotovich 
(Ukraina), Laura Ivanova (La-
tvija). Šokti su profesionaliais 
treneriais susigundė būrys vai-
kų, paauglių.

Sugrįžo į Anykščius su 
tūkstančiu šokėjų  

Pasak renginio organizato-
riaus M. Lekausko, mintis čem-
pionatus organizuoti Anykščių 
mieste kilo todėl, kad jis pats 
yra anykštėnas. Mindaugas pa-
minėjo, kad čempionatus rengia 
kartu su „United dance nation“ 
organizacija. 

„Anykščiuose varžybas or-
ganizuojame nuo 2018 metų. 
Žinoma, per pandemiją nega-
lėjome organizuoti, bet šie-
met užsiregistravo daugiau nei 
1000 šokėjų“, – džiaugėsi M. 
Lekauskas.   

„Labai myliu šitą miestą. 
„Nykščio namų“ administracija 
įsileidžia, pakenčia šitą kūry-
bišką ir judrų chaosėlį. Šiemet 
šis renginys – didžiausias toks 
Anykščiuose. Susirinko trijų 
šalių atstovai: Latvijos, Estijos 
ir Lietuvos. Daugiau dėme-
sio skyrėme pradedantiesiems 
ir mažiau patirties turintiems, 
bet yra ir „Open“ kategorija. 
Pažengusieji taip pat turi gra-
žią erdvę atsiskleisti. Renginys 
suskirstytas į dvi dalis: pirma 
dalis yra gatvės šokių, antroji 
– šiuolaikinio šokio ir salsos. 

Čempionate atsirado locking 
šokio stiliaus solo kategorija, 
o tai vyksta  pirmą kartą Lietu-
vos istorijoje, o gal net ir Euro-
pos mastu pirmą kartą. Prie šio 
čempionato organizacinių dar-
bų prisidėjo 11 savanorių, di-
džėjai, pagalbinis personalas“,  
-teigė Mindaugas. 

„Buvau baigęs A. Baranausko 
mokyklą, tuo metu jau gyvenau 
Klaipėdoje, buvau pramoginių 
ir sportinių šokių specialistas. 
Matyt, man jau trūko laisvės 
pačiam improvizuoti, tie griež-
ti šokių kanonai gal kažkiek ir 
nebetiko man. O štai šiuolaiki-
nis šokis, su moderniojo šokio 
tąsa, ir buvo tai, ko ieškojau.  
2001 metais Klaipėdoje įkūriau 
šokių studiją pavadinimu „In-
trus“. Tai buvo savitas stilius, 
kurį atradau tik pavažinėjęs po 
platųjį pasaulį. Supratau, kad 
tai gatvės šokių stilius“, – pasa-
kojo Mindaugas. 

Auklėtinė supažindina 
anykštėnus su gatvės šokiais

M. Lekauskas papasakojo, 
kad Goda Zaleckė, Anykščiuo-
se dirbanti šokių mokytoja,  yra 
jo buvusi auklėtinė. 

,,Kartu su Goda užsukom į 
Antano Baranausko mokyklą ir 
pasikalbėjom su mokyklos va-
dovybe dėl šokių pradžios. Taip 
G. Zaleckė pradėjo vesti šokių 
pamokas mano gimtuosiuose 
Anykščiuose. Pirmą sezoną 
Goda dirbo su keliais moki-
niais, gal nebuvo nė dešimties, 
bet štai turim gražų rezultatą su 
labai išaugusiu šokančiųjų skai-
čiumi, ir tuo labai džiaugiuosi. 
Goda turi šaunios mokytojos... 
net ne gyslelę, o gyslą“, – šyp-
sojosi Mindaugas. 

Nuo šokių studijos „Intrus“ 
sukūrimo M. Lekauskas išleido 
6 šokėjų kartas. Mindaugas taip 

pat rengia vaikų šokių stovy-
klas.

 ,,Šiuo metu „Intrus“ studija 
veikia Klaipėdoje, Vilniuje ir 
Anykščiuose. Penki „Intrus“ 
šokėjai yra laimėję pasaulio 
čempionų titulą, tarp tų penkių 
yra ir šiomis dienomis čia be-
sisvečiuojantis šokių treneris 
Edgaras Kerpė“, – teigė Min-
daugas. 

Radom viską, ko reikia 

Latvių choreografas, peda-
gogas, doc. Edmunds Veizans 
džiaugėsi renginiu: „Atvažia-
vom 75 asmenys autobusu. Vie-
noje vietoje radom viską, ko rei-
kia: aukščiausius reikalavimus 
atitinkančią sporto salę, erdvius 
kambarius su balkonais, resto-
raną-kavinę – niekur nereikia 
eiti, nieko nereikia ieškoti, o tai 
labai patogu. Vyko labai geri, 
stiprūs šokių seminarai. 

Gerai, kad organizatoriai sky-
rė daug dėmesio pradedantie-
siems šokėjams, kurie šoka gal 
tik metus, pusantrų. Juk papras-
tai visi galvoja tik apie profesi-
onalus, bet profesionalais tam-
pama iš pradedančiųjų! Galiu 
tik pagirti Mindaugą Lekauską, 
jo organizacinius gebėjimus“, – 
kalbėjo E. Veizans. 

Šokio stilius patrauklus 
jaunesniems 

Kavarskietė Viltė Sunklodai-
tė šoka jau penkerius metus.

 „Keičiantis klasėms, perė-
jau ir per šokių grupes. Šokis 
man – atsipalaidavimo būdas, 
nes jaučiuosi savų būryje. Iš 
mano klasės šoka dar du. Šokio 
stilius patrauklus ir populiarus 
tarp jaunesnių, nes vyresnieji 
neretai nebetęsia, nutraukia. 
Tie, kurie lieka šokių pasau-
lyje, tampa sėkmingais šokė-

jais ir čempionais. Man pačiai 
mieliausias hip hopas. Draugė 
Amelija Puikytė šoka hip hop ir 
locking šokio stilių solo bei ko-
mandinio šokio kategorijose“, 
– kalbėjo Viltė.

Šoko visuose koridoriuose 
ir kampuose 

„Nykščio namuose“ buvo 
juntama šokių fiesta – šokėjai 
koridoriuje, kiekviename di-
desniame posūkyje prieš savo 
pasirodymą buvo nusiteikę 
prisiminti vieną kitą judesiuką, 
dar šiek tiek patobulinti kokį 
žingsnelį. 

Renginyje sutikta anykštėnė 
Gintarė Nefaitė džiaugėsi, kad 
abi jos dukros turi galimybę 
lankyti gatvės šokius pas trene-
rę Godą. 

Kita pakalbinta mama irgi 
pabrėžė, kad reikia dėkoti or-
ganizatoriui Mindaugui ir šokių 

mokytojai Godai, o judesys da-
bar, po ilgo karantino, tapo dar 
svarbesnis, kai nemažai vaikų 
daug laiko praleidžia sėdimoje 
pozicijoje. 

Trenerės indėlis 

Akivaizdu, kad Anykščiuose 
vykusiame šokių čempionate 
didelis krūvis teko ne tik or-
ganizatoriui M. Lekauskui, bet 
ir G. Zaleckei – gatvės šokių 
studijos ,,Intrus Anykščiai“ va-
dovei ir trenerei, kuri dirba šo-
kių mokytoja Anykščių A. Ba-
ranausko mokykloje, Svėdasų 
Juozo Tumo Vaižganto gimna-
zijoje bei Kavarsko pagrindinė-
je mokykloje-daugiafunkcinia-
me centre. 

Anykščiuose gatvės šokių pra-
džių pradžia laikytina 2016 me-
tai, kai buvo įkurta gatvės šokių 
studija „Intrus Anykščiai“.

Pagrindinis čempionato organizatorius Mindaugas Lekauskas – buvęs anykštėnas. Dabar šokėjas 
gyvena Klaipėdoje.

Anykštėnės šokėjos Viltė Sunklodaitė (iš kairės) su Amelija Pui-
kytė (iš dešinės) treniruojasi „One“ komandoje.

Nuotraukoje anykštėnai šokėjai kartu su savo trenere Goda Za-
lecke (iš dešinės) džiaugiasi iškovota pagrindine varžybų taure.

lina DAPkienĖ
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(Kalba netaisyta – red. past.)

Ar reikia baseiną ir „Kalitą“ perduoti valdyti privatininkams?

Taip pat įmonė labai di-
džiuojasi galėdama atsto-
vauti  prekiniams ženklams 
TESLA, HEIDER, STEBA, 
SOGO, SVEN, DI4, BLAU-
PUNKT, PRIME3 ir gali savo 
klientams pasiūlyti išskirtinai 
aukštos kokybės, naujausių 
technologijų buitinius prie-
taisus. Tai itin smulkmeniškai 
ir atsakingai pagaminti prie-
taisai Jūsų buičiai, kurie ap-
galvotai sukurti tam, kad kuo 
ilgiau ir mažesnėmis išlaido-
mis tarnautų Jums ne viene-

„TECHasas“ – viena iš Buitinės technikos parduotuvė 
„TECHasas“Atstovauja vokiškiems prekių ženklams
Efektyviausių ir stabiliau-

sių Lietuvos kompanijų, sė-
kmingai auganti pakilimų 
metu ir išgyvenanti visas pa-
sitaikančias krizes.

rius metus. HEIDER nustebins 
naujausiais technologiniais 
spendimais, vokiška kokybe ir 
elegantišku dizainu, kuris tin-
ka tiek mėgstantiems klasiką, 
tiek dievinantiems modernumą 
ar skandinavišką santūrumą. 
Tad apžiūrėti ir įsigyti minėtos 
buitinės technikos visada galite 
užsukti į Anykščiuose esančią 
„TECHaso“ parduotuvę. O jei 
esate kokio nors kito prekinio 
ženklo gerbėjai, jų čia taip pat 
rasite ne vieną ir galėsite rinktis 
iš gausaus prekių asortimento.

Neradote parduotuvėje? Ne 
bėda! Jei vis tik apsilankę „TE-
CHaso“ parduotuvėje neradote 
norimos prekės ar jos modelio, 
jos darbuotojai Jums pasiūlys 
puikią galimybę ją užsisakyti iš 

gamintojų prekių katalogų. Spe-
cialiai Jums prekė bus užsakyta 
ir atvežta Jūsų nurodytu adresu. 
Kreipkitės į pardavėjus – kon-
sultantus ir ji patars bei padės 
išsirinkti. O jei esate žmogus, 
„gaudantis“ ir laukiantis įvairių 
akcijų, visada galite jas sekti 
parduotuvės Facebook pasky-
roje „Techasas Anykščiai“. 
Čia klientai supažindinami su 
įvairiomis tuo metu Anykščių 
parduotuvėje vykstančiomis 
nuolaidomis ir akcijomis. Taip 
pat pranešama kita pirkėjams 
svarbi informacija.

Teikia įvairias kitas paslau-
gas Be buitinės technikos par-
davimų „TECHasas“ taip pat 
siūlo ir daugiau įvairių kasdie-
nių paslaugų. Užsukę į Dariaus 

ir Girėno 7, TECHasas  par-
duotuvę ir nusipirkę buitinės 
technikos (skalbyklę, viryklę), 
klientų patogumui specialistai 
ir patikimi„TECHaso“ partne-
riai ją pristatys jūsų pageidau-
jamu adresu, pajungs ir išveš 
seną techniką.Televizorių įsi-

gijusiam pirkėjui pageidaujant 
suderins televizijos

programas.O iškilus neaiš-
kumams, kiekvienas klientas 
gali gauti nemokamą specia-
listų konsultaciją visais elek-
tronikos klausimais.

Užsak. nr. 107

Anykščių rajono savival-
dybė svarsto baseiną „Ban-
genis“ bei pramogų ir sporto 
centrą „Kalita“ perduoti val-
dyti privatininkams. 

Kaip manote, ar reikia šiuos 
objektus perduoti privatiems 
investuotojams? Kokius ma-
tote pliusus ir minusus?

Vitalija: „Konkurencijos tary-
ba norėtu, kad tie miestai, kurie 
turi ir pasistatė baseinus turėtu 
atiduoti privatininkams. Atseit 
bus konkurencija. Tegul nejuo-
kina žmonių. Sukils tada kainos 
ir jokios konkurencijos nebus. 
Taip kai su elektra. Ukmergėje 
kažkada buvo išnuomuotas šilu-
mos ukis. Tada sukilo kainos ir 
žmonės pradėjo daugiau mokėti 
už silumą. Teko nutraukti sutar-
ti ir patiems toliau tiekti šilumą. 
Žmonės mažiau naudosis basei-
nais.ir kitokiom paslaugom. Nes 
privatininkam rūpi tik pelnas, 
daugiau niekas.“

Svedasu Jadze: „Jejgu da ši-
tas objektus privatizuot, tai jau 
viskas bus išparceliuota. Taig 
gal tadu aila atajs savivaldybei 
ir seniunijom, bažnyčiam ir ma-
kyklam. Je matam kas išejna su 
tom privatizacijom - paštų ne-
bėr, bankų nebėr, autabusais iš 

Anykščių net Vilniun sunku nu-
važiuot kai pradeja privatininkai 
vežt. Aš rakuoju, kad da kai kū 
rajkia paslykt ir privatininkam 
neparduot.“

Juozas ne Juozas: „Pirmiau-
sia reikia pradėti privatizaciją 
nuo savivaldybės - dar iki rinki-
mų ten įsteigti UAB'ą. Lietuvoj 
tokia mada: viską privatizuojam, 
o paskui valdžia dejuoja, kad nie-
ko negali padaryti dėl kainų au-
gimo ir kitų dalykų, kad į privatų 
verslą negali kištis.“

Optimistas: „Uždaryt reikia 
visokius baseinus, slidinėjimo 
centrus, jei jie pinigų neuždirba 
ir dar tenka iš biudžeto paremti. 
Kam tokia našta savivaldybei 
reikalinga? Arba privatizuot, kad 
privatininkai įvestų savo griežtą 
tvarką, atleistų būrius ten sėdin-
čių darmajedų, viską griežtai pa-
imtų į savo rankas.“

Anukstinija: „aišku, kad rei-
kia duoti valdyti verslui. Ar kas 
nors išsinuomavęs baseiną ar 
kalną pakeis paskirtį? vietoje ba-
seino nepadarys akvariumo, vie-
toje kalno nepadarys mašinų tur-
gaus. nenori, tie kuriems patogu 
paskambinti direktoriui ir liepti 
duoti bilietų.“

Slidinikas: „Iš šalies, ne poli-
tiniu aspektu vertinant valdomą 
savivaldybės infrastruktūrą, skir-

tą sportui ir laisvalaikio pramo-
goms, bet neturint tinkamos va-
dybos vystyti šiuose objektuose 
užimtumą ir gauti pajamas veiklų 
išlaikymui galima teikti apie val-
džios diagnoze - VIŠTAKUMĄ, 
pasireiškiantį visos rajono tary-
bos narių ir politikų, kurie nėra 
rajono taryboje, bet įtakoja savo 
deleguotų partijos narių veiklą 
rajono valdyme.

Gal tikrai trūksta vitamino 
A politikams ir valdininkams, 
tai užsiima visokių „popierių“ 
stumdymu vienas nuo kito, o bet 
nepakelia užpakalių ir neįspiria 
pendelio tiems kas turi ne tik už 
politinius balsus sėdėti konsulta-
cinėje įstaigoje, bet ir organizuoti 
priskirtas veiklas arba sąžiningai 
prisipažinti neturėjimu kompe-
tencijų.

Taigi, gal pirmiau pabandyki-
te pakeisti asmenis ar įstaigas, 
kurioms priskirta administruoti 
ne pelno, socialines-kultūrines, 
švietimo-sporto ir sveikatinimo 
veiklas, o tada už mokesčių mo-
kėtojų pinigus pirkite vertinimo 
“studijas“ dėl infrastruktūros 
perdavimo verslui.“

Kristina: „Nežinau ar per-
duoti privatiems asmenims, pats 
geriausias sprendimas, bet kad 
kažką daryt reikia, tai tikrai, ypač 
pasisukant kalbai apie „Kalitą“. 

Nenuostabu, kad ši vieta nene-
ša pelno, nes žiemos pradžioje, 
kuomet orai buvo nuostabiai žie-
miški – kalnas tiesiog nedirbo… 
Realiai darbus pradėjo tik jau 
atsiradus pliusui ir visur telkšant 
baloms ir pliurzai, tai apie kokį 
pelną galima kalbėti – užtenka 
pamatyti žmonių reakcijas soci-
aliniuose tinkluose, kai „Kalita“ 
eilinį sykį atsiprašo, kad šiandien 
kalnas nedirbs.“

Tomas: „Sklando gandai, kad 
Diliui perduos Kalita, liberalai čia 
jam taip žada. Jei šitos valdančių-
jų koalicijos net norai korumpuo-
ti, tai kas bus kai perduos? Aišku 
viena - perdavus verslui, tikrai 
brangiau kainuos savivaldybei 
ir anykstenams visos pramogos, 
laisvalaikio leidimas, vaiku spor-
tas ir bureliai.“

Juozas: „Mano nuomone tei-
singas veiklų administravimo 
perdavimas ne savivaldybės val-
domoms įstaigoms nepadarys ra-
jono savivaldybei ir anykštėnams 
blogiau, negu dabar prastai darbą 
organizuojančio kolūkio valdy-
mo principu palaikomos įstaigos. 

Galime įvairiai diskutuoti ir gai-
lėtis sugriuvusių kolūkių, bei iš-
dalintų šiferio lakštų nuo išardo-
mų fermų, bet pripažinkime, kad 
šiuolaikiniai privatūs ūkininkai 
dirba 100 procentų efektyviau 
nei buvę kolūkiai.“

Vitoldas: „Susidaro toks vaiz-
das, jog Kalitos kalno komplek-
są, tyčia sabotuoja „Turizmo 
centras“, nepritraukdamas lanky-
tojų. Darykit, viešinkit, judėkit. 
Basienas: ieškokit būdų, kaip iš-
judinti šį laivą. Anykščiuose, tai 
viena iš geriausių pramogų vieti-
niams. Vėlgi manau savivaldybei 
ir biudžetinėms įstaigoms trūksta 
lankstumo, suteikiant sąlygas 
sklandžiai ir nevaržomai judėti į 
priekį. Tačiau manau, jog visgi 
savivaldybė turėtų kuruoti abi 
vietas, ne privatininkai.“

Tiesiog: „Baseino ?! Tikrai 
prieš, kam atiduoti vištą dedan-
čią auksinius kiaušinius, nebent 
tie patys nusipirks kam nusimato 
nauda. Bet tada mums bus liū-
dna, nes verslo apetitai Lietuvoje 
besotiški…“

Slidinėjimas. Kanadoje 
pasaulio jaunimo slidinėjimo 
čempionate 1,2 km sprinte 
startavo ir anykštėnė Algio 
Drūsio auklėtinė Eglė Savic-
kaitė. Ji užėmė 57-ąją vietą. 

Karatė. Praėjusį šeštadienį, 
Kėdainių arenoje vyko 2023 
metų Lietuvos pilno kontak-
to kyokušin karatė suaugusių 

čempionatas. Anykščius ats-
tovavo Aneta Meškauskienė. 
Svorio kategorijoje iki 65 kg 
sportininkė jau šeštą kartą tapo 
Lietuvos čempione. Ji taip pat 
iškovojo teisę atstovauti Lietu-
vą Europos pilno kontakto ka-
ratė čempionate Švedijoje.

Krepšinis I. Šeštadienį 
Anykščių „KKSC–Elmis“ 
(11/6) RKL B diviziono B gru-
pės mače išvykoje 88:55 su-

triuškino Švenčionėlių „Ridą“ 
(2/14). Rezultatyviausiai svečių 
gretose žaidė Ž. Žiukas: pelnė 
22 taškus, atkovojo 11 kamuo-
lių ir atliko 7 rezultatyvius per-
davimus. Įžaidėjas surinko net 
40 naudingumo balų. T. Jodelis 
pelnė 17, D. Radžiūnas - 16, G. 
Šniaukštas ir D. Radžiūnas po 
10, P. Martinonis 8 taškus. 

Krepšinis II. Sekmadienį 
J. Biliūno gimnazijos sporto 

salėje buvo sužaisti septintojo 
Anykščių krepšinio lygos turo 
susitikimai. Rezultatai: „Spor-
to centras“ (T. Klastauskas 18, 
M. Judickas 10) – „Draugai“ 
(V. Peleckas 18, A. Skete-
ris 17) 53:72; „Svėdasai“ (T. 
Mackonis 30, T. Markevičius 
26) – „Keramikos ABC“ (T. 
Jodelis 29, G. Šniaukštas 22) 
93:90; „Traupis“ (D. Kiela 22, 
D. Markevičius 14) – „Šilo kli-
nika“ (E. Urbanovič 34, D. Ra-

džiūnas 28) 63:114; „Ukmer-
gė“ (N. Skapas 20, D. Survila 
17) – „Cosmos“ (Ž. Žiukas 29, 
E. Bartaševičius 18) 80:84. 
ARKL turnyrinė lentelė: 1. 
„Svėdasai“ 6-0 +121; 2. „Cos-
mos“ 5-1 +97; 3. „Keramikos 
ABC“ 4-2 +128; 4. „Šilo kli-
nika“ 4-2 +1; 5. „Draugai“ 4-3 
+58; 6. „Ukmergė“ 2-4 -23; 7. 
„Sporto centras“ 2-4 -68; 8. 
„Juodos durys“ 1-5 -127; 9. 
„Traupis“ 0-7 -191.
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AVINAS. Bus gana svarbi, 
jei tvarkote investicijų, paliki-
mo, draudimo reikalus. Galima 
finansinė sėkmė per partnerius 
ar bendras protingas investici-
jas. Arba kaip tik dabar dėl bū-
simos sėkmės neatidėliodami 
turėsite kažką nuveikti.

JAUTIS. Aktualus bus par-
tnerystės klausimas. Galbūt ieš-
kosite sąjungininkų, rėmėjų arba 
kam nors kelsite bylą, aiškinsitės 
santykius. Jeigu ilgai negalėjote 
dėl kažko apsispręsti, galite iš-
sklaidyti paskutines abejones.

DVYNIAI. Regis, būsite ne-
pakeičiami darbe. Gali pasisek-
ti ieškantiems darbo, laukian-
tiems atlyginimo pakėlimo ar 
jo išmokėjimo, jei įmonė buvo 
įsiskolinusi. Drąsiau imkitės 
iniciatyvos, jei kuriate verslą.

VĖŽYS. Kils nenugalimas 
noras mylėti ir būti mylimiems. 
Laukia sėkmė kūrybiniuose 
projektuose, scenoje, lošimuo-
se, žaidimuose, konkursuose, 
biržos operacijose. Galimas dė-

mesio vertas pasiūlymas.
LIŪTAS. Tiktų kartu su ar-

timaisiais aptarti svarbius visai 
šeimai planus, įvertinti bendrą 
biudžetą, susitvarkyti namus, 
peržiūrėti garderobą ir pagal-
voti, kaip jį be didesnių išlaidų 
atnaujinti. Vakaras palankus 
pramogoms, pasimatymams.

MERGELĖ. Palankus metas 
bendravimui, tarpininkavimui, 
prekybai, kūrybai. Džiugins ir 
meilė, ypač tuo atveju, jei san-
tykiai brandūs ir tereikia sudėti 
taškus, kad jie būtų aiškūs bei 
patikimi. Sustiprės tėviškos at-
sakomybės jausmas. 

SVARSTYKLĖS. Gera 
metas tvarkyti reikalus, kurie 
vienaip ar kitaip susiję su kom-
fortu, nekilnojamuoju turtu, 
pinigais, sudaryti komercines, 
nuomos sutartis, įsigyti materi-
alinių vertybių. 

SKORPIONAS. Su jumis 
bus malonu bendrauti, net jei 
jūsų nuomonė kitokia. Turbūt 
pasieksite gerų rezultatų, nes 
mokėsite pasitelkti patirtį bei 
išmintį, padaryti puikų įspūdį.

ŠAULYS. Net apkalbos, in-
trigos šiandien jums gali išeiti 
į naudą. Pasižymėsite puikia įž-
valga, subtiliu požiūriu, atjau-
ta. Tai leis jums prisiliesti prie 
neregimos tikrovės, išsiaiškinti 
tai, kas kelia abejones.

OŽIARAGIS. Emocijų pa-
tirsite bendraudami su aplinki-
niais. Jie aktyviai reikalaus jūsų 
dėmesio. Galbūt užmegsite 
naują ar atnaujinsite seną reikš-
mingą pažintį. Vakarop energi-
jos sumažės, kontaktai vargins, 
tad daug neįsipareigokite. 

VANDENIS. Nors pokal-
biai, oficialūs susitikimai bus 
sėkmingi, tyvuliuos tam tikros 
povandeninės srovės, kurių įta-
ka gali būti sunkiai apčiuopia-
ma ir vis dėlto veikianti. Teks 
įtempti jėgas bei pasitelkti di-
plomatiją norint pagerinti savo 
pozicijas.

ŽUVYS. Galite gauti pasiūly-
mą, susijusį su nauju projektu, 
sandoriu, užsieniu ar pan. O gal-
būt jums rūpi kokie nors konkur-
sai ar jų rezultatai? Tuomet galite 
sulaukti reikšmingų žinių..

Brangiai – įvairius automo-
bilius, mikroautobusus, mo-
tociklus, tinkančius tolesnei 
eksploatacijai arba ardyti. 
Pasiima. 

Mob. 8 611 77 722.

UAB „Torvisida“ brangiai – 
juodojo, spalvotojo metalo lau-
žą, akumuliatorius. 

Vairuotojų g. 7 B, Anykščiai, 
dėl darbo laiko paskambinti. 

Mob. 8 699 60 871.

Nekilnojamasis turtas

Skubiai nupirks sodybą, 
namą, žemės - miško sklypą, 
butą. Už informaciją atsilygins. 

Mob. 8 608 44 340.

Automobiliai

UAB „Deviro“ - automobilius, 
visureigius, mikroautobusus. 
Išrašo utilizacijos pažymas, iš-
siveža patys.

Mob. 8 628 07 656.

Superkame kArves, 
bulius ir telyčiAs 

„krekeNAvOs 
AGrOFirMOs“ 

Supirkeja Olga Smailienė . 
Mob. (8-612) 02125 .

Medžio apdirbimo įmonė 
tiesiOGiAi perkA 

Mišką 
su žeme arba išsikirsti.
 Domina įvairūs plotai.

Mob. 8 686 86 702.

PERKAME
arba nuomojamės 

žemės ūkio paskirt ies 
žemę Kurklių, Anykščių, 
Gražiavietės kadastrinėse 

vietovėse. Perkame šiaudus.
 Mob. 8 687 76 191.

utilizuoja automobilius. 
Superka važiuojančius 
ir nevažiuojančius auto-
mobilius. Išsiveža patys. 
Atsiskaito vietoje. Išrašo 

sunaikinimo pažymėjimus. 
www.lkrec.lt

Mob. 8 609 31 414.

pjauna medieną pagal jūsų duotus matmenis.
perka apvalią medieną. parduoda medienos atraižas. 

Gamina padėklus. Galimas gaminių pristatymas.
Mob. 8 686 86 702.

kaminų įdėklai, 
pristatomi kaminai.

Skarda 0,6 - 0,8 mm storio. 
Kaminų remontas, angų didini-
mas, galvutės mūrijimas, skardi-
nimas, židinių statyba. 
Stogų dengimas.Patirtis 20 m.
Mob.: 8 612 36 705, 8 652 37 118.

Atnaujina minkštus baldus: 
sofas, lovas, čiužinius, kėdes, 
kampus. Keičia gobeleną, odą. 
Pasiima ir parveža.

Mob. 8 610 10 341,
atnaujinkbaldus@gmail.com

Informuojame žemės sklypų (kadastro Nr. 3416/0004:197 ir Nr.3416/0004:402), 
esančių Anykščių vs., Anykščių sen., Anykščių r. sav., savininkus, kad UAB ,,Anykščių 
matininkas“ matininkas V.G., kvalifikacijos pažymėjimo Nr.2M-M-377, 2023-02-14 16.00 
val. atliks žemės sklypo (projektinis Nr.943-2), esančio Anykščių vs., Anykščių sen., žen-
klinimo darbus.

Prireikus išsamesnės informacijos prašome kreiptis į įmonę UAB ,,Anykščių matinin-
kas“, adresu J. Biliūno g. 4-8, Anykščiai, el. p. info@anmat.lt arba telefonu 8 698 16 608. 

Brangiai ir skubiai - automo-
bilius, mikroautobusus, motoci-
klus, traktorius. 

Mob. 8 673 50 446.

Gyvuliai

Agentas Algirdas – veršelius. 
Moka 6 - 21 proc. Atsiskaito iš 
karto, sveria elektroninėmis 
svarstyklėmis.

Mob.: 8 687 21 828, 
8 675 95 128.

Nuolat brangiai - karves, bu-
lius, telyčias, avis. Veršelius 
auginti iki 2 mėn. Moka prie-
dus, PVM. Greitai išsiveža.

Mob. 8 656 40 439.

parduoda

Nekilnojamsis turtas

3 kambarių butą Svėdasų 
miestelio centre. Centrinis šil-
dymas. Arti parduotuvės, gim-
nazija, stotelė.  

Mob. 8 673 92 328.

Mindaugo g. - 3 kambarių 
butą. Pirmas aukštas, reno-
vuotas namas. 

Mob. 8 676 83 611. 

kuras

Malkas kaladėlėmis. Beržas-
juodalksnis - 60 Eur/erdm., 
alksnis - 52 Eur/erdm. Veža po 
10 erdmetrių.

Mob. 8 610 66 077. 

Nebrangiai beržines, alksni-
nes malkas kaladėmis, skal-
dytas.  Perka įvairios būklės 
miškus.

Mob. 8 630 57 490.

Malkos 3 m rąsteliais. Veža 
15-30 erdm. miškovežiu. 

Mob. 8 684 81 890.
Informuojame, kad 2023 m. vasario 20 d. 14:30 val. bus atliekami žemės sklypo 

Kad. Nr. 3430/0001:261, adresu Taikos g. 2, Katlėrių k., Skiemonių sen., Anykščių 
r. sav. kadastrinių matavimų ženklinimo darbai. Gretimo žemės sklypo Kad. Nr.: 
3430/0001:375 paveldėtojai esate kviečiami atvykti į savo žemės sklypą ir daly-
vauti ženklinat bendrą sklypų ribą. Ženklinimo darbus atliks UAB „Geodezinių ma-
tavimų projektai“ matininkai. Kontaktiniai duomenys: Klaipėdos g. 15, Panevėžys, 
Mob.: 8 657 72619, el. paštas: audrius.strikaitis@geoprojektai.lt

Informuojame žemės sklypo (kad. Nr. 3401/0004:0092), esančio Anykščių r. 
Andrioniškio sen. Pasmodų k. mirusio V.N. paveldėtojus ar įgaliotą asmenį, kad UAB 
„VALAKAS“ matininkas Svajūnas Venckus (kv .paž. Nr. 2M-M-1498), 2023-02-21 
laiku 16. val. 00 min. vykdys žemės sklypo esančio, Anykščių r. Andrioniškio sen., 
Pasmodų k. 15 kadastrinis Nr. 3401/0004:0012 ribų ženklinimo darbus.

Prireikus išsamesnės informacijos, prašom kreiptis į UAB „VALAKAS“ matininką 
Svajūną Venckų adresu: Kauno r., Raudondvario k., Vyturių g. 15.
el. paštu venckus.valakas@gmail.com arba telefonu 8 652 87 322.

Kaminų valymas, įdėklų ga-
myba, montavimas. Pristatomi 
kaminai. 

Mob. 8 656 24 531. 
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anekdotas

oras

-5
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mėnulis
vasario 7-10 d. - pilnatis.

Aldona, Jeronimas, Salys, 
Dromantas, Daugvilė, 
Saliamonas, Honorata.

Apolonija, Marijus, Joviltas, 
Algė, Erikas, Polė, Erika.

Ričardas, Vildaugas, 
Jomantė, Romualdas, 
Vilgirdas, Vilgirdė.

šiandien

vasario 8 d.

vardadieniai

vasario 9 d. 

Skolastika, Girvydas, Skolė, 
Vydgailė, Gabrielius, Elvyra.

vasario 10 d. 

Piešė  Albinas GVOZDAs

Anno 
Domini 
MMXXIII

- Brangusis, o tiesa, kad kiš-
kiai - kvaili padarai? 

- Taip, zuiki, tu mano.

***
Kalinys gauna laišką iš žmo-

nos.
- Ką rašo? - klausia kameros 

draugas.
- Sūnų paliko mokykloje an-

triems metams. Kokia gėda šei-
mai.

***
- Studente, ar žinote, kas yra 

egzaminas?
- Na... Tai dviejų protingų 

žmonių pokalbis.
- O kas, jei vienas iš jų idi-

otas?
- Tada kitas gali likti be sti-

pendijos...

Varžybos su tūkstančiu šokėjų  

(Atkelta iš 5 psl.)

 „Gatvės šokių studija šiuo 
metu turi penkias komandas: 
dvi vaikų, tris paauglių ir vieną 
suaugusiųjų. Komandų pava-
dinimai: „Miniukai“, „Vulka-
nai“, „aNyštukai“, „Perliukai“ 
ir „ONE“. Anykštėnų lygis ga-
tvės šokių pasaulyje per šį se-
zoną ypač pakilo, džiaugiamės, 
kad auga stiprūs šokėjai bei ti-
kiu, kad ir ateities treneriai. „LT 
mini Cup 2023“ čempionate 
anykštėnai varžėse solo, duetų 

bei komandinėse kategorijose. 
Jų pasiekimai puikūs. Kiekvie-
no čempionato metu „United 
dance nation“ organizacija ren-
ka geriausią šokių studiją. Šia-
me čempionate ja tapo „Intrus 
Anykščiai“ studija ir jai atiteko 
pagrindinė varžybų taurė“, – 
kalbėjo jauna trenerė G. Zalec-
kė. 

Pasak Godos, čempionate 
startavo net 90 neformaliojo 
vaikų švietimo programų ,,Ga-
tvės šokiai 1-4 kl.“ ir ,,Gatvės 
šokiai 5-8 kl.“ narių. 

Šokių trenerė Goda Zaleckė turi visą gražų būrį ugdytinių 
anykštėnų, kurių studijoje yra virš 100. 

Arina Valivits (iš kairės) – ukrainietė, pirmą sezoną šoka gatvės 
šokių studijoje ,,Intrus Anykščiai“. Tai buvo sėkmingas jos de-
biutas solo kategorijoje, pirmoji vieta.

Duetų kategorijoje triumfavo ,,Intrus Anykščiai“ studijos šokė-
jai Danas ir Gabrielė, Domilė ir Gabija.

Sesutės Barbora ir Agota Siniakovaitės iš „Miniukų“ komandos. Anykštėnai šokėjai prieš duetų kategorijos startą.  


